

Sermon信息

“去的祝福！”

李哲牧師



The Blessing of Going

去的祝福！

Genesis 創 12:1-3





Clear Facts

(ref: peoplegroups.org)



- World population over 8 Billion People 世界人口80多億；
- 157,100 Dying Daily without Christ 每天有15萬多人死去；
- 7,229 Unreached People Groups 7229個未得族群；
- 3,181 Unengaged Unreached People Groups 3,181 未接觸、未得之族群。

COUNTRY	% EVANGELICAL	DYING DAILY
China	2.66%	29,500
India	3.16%	26,100
Russia	0.24%	5,200
Pakistan	1.17%	3,900
Japan	1.11%	3,500

How then will they call on him in whom they have not believed? And how are they to believe in him of whom they have never heard? And how are they to hear without. Someone preaching? And how are they to preach unless they are sent? As it is written, “How beautiful are the feet of those who preach the good news!”

羅10:14然而，人未曾信他，怎能求他呢？未曾聽見他，怎能信他呢？沒有傳道的，怎能聽見呢？**15**若沒有奉差遣，怎能傳道呢？如經上所記：報福音、傳喜信的人，他們的腳蹤何等佳美。

Romans 10:14-15

“Now the LORD said to Abram, “Go from your country and your kindred and your father’s house to the land that I will show you. And I will make of you a great nation, and I will bless you and make your name great, so that you will be a blessing. I will bless those who bless you, and him who dishonors you will curse, and in you all the families of the earth shall be blessed.”

創12:1耶和華對亞伯蘭說：你要離開本地、本族、父家，往我所要指示你的地去。2我必叫你成為大國。我必賜福給你，叫你的名為大；你也要叫別人得福。3為你祝福的，我必賜福與他；那咒詛你的，我必咒詛他。地上的萬族都要因你得福。

“By faith he went to live in the land of promise, as in a  foreign land, living in tents with Isaac and Jacob, heirs with him of the same promise. For he was looking forward to the city that has foundations, whose designer and builder is God.”

來11:8亞伯拉罕因著信，蒙召的時候就遵命出去，往將來要得為業的地方去；出去的時候，還不知往那裡去。9他因著信，就在所應許之地作客，好像在異地居住帳棚，與那同蒙一個應許的以撒、雅各一樣。10因為他等候那座有根基的城，就是神所經營所建造的。11因著信，連撒拉自己，雖然過了生育的歲數，還能懷孕，因他以為那應許他的是可信的。

'For what does the Scripture say? “Abraham[†] believed God, and it was counted to him as righteousness.”

羅4:3經上說什麼呢？說：亞伯拉罕信神，這就算為他的義。